

**UNIVERSITI TUN HUSSEIN ONN MALAYSIA  
STATUS PENGESAHAN TESIS AKADEMIK BAGI  
IJAZAH SARJANA / DOKTOR FALSAFAH**

**TAJUK PENYELIDIKAN(TNR, 12, RUANG 1.5)**

**SESI AKADEMIK: 2022/2023**

**(SESI AKADEMIK SEMASA PENYERAHAN TESIS)**

Saya, **(HURUF BESAR TNR, 7 ; PADAMKAN RUANG)** dengan ini mengakui dan bersetuju untuk membenarkan Tesis ini disimpan oleh Perpustakaan Universiti Tun Hussein Onn Malaysia mengikut syarat-syarat berikut:

1. Tesis ini diakui sebagai harta intelek Universiti Tun Hussein Onn Malaysia. Walau bagaimanapun, pelajar yang menghasilkan tesis ini mempunyai hak bukan eksklusif yang berkekalan hanya untuk tujuan penyelidikan dan pendidikan sahaja. Hak bukan eksklusif ini tidak boleh dipindahkan, tidak boleh dinafikan, tidak boleh ditarik balik, bebas daripada tuntutan royalti dan boleh digunakan secara meluas sehingga ke peringkat antarabangsa. Selain itu, UTHM boleh memberikan hak pemilikan bersama harta intelek yang terkandung dalam Tesis ini, antara pelajar dan mana-mana rakan kongsi UTHM, mengikut peruntukan yang dinyatakan dalam perjanjian yang berkaitan.
2. Perpustakaan berhak untuk menghasilkan semula Tesis ini terhad kepada tujuan pendidikan.
3. Perpustakaan berhak untuk mengeluarkan semula Tesis untuk pertukaran pendidikan antara institusi pengajian tinggi.
4. Perpustakaan berhak untuk membuat salinan digital Tesis ini dan boleh diakses secara umum melalui internet dalam format yang boleh dimuat turun dengan syarat Tesis tidak tertakluk kepada embargo. Sekiranya embargo dilaksanakan, ketersediaan salinan digital seperti yang dinyatakan di atas hanya akan dilaksanakan sebaik sahaja tempoh embargo tamat.
5. **\*\*Sila tanda (√) pada SATU (1) daripada pilihan di bawah:**

**SULIT**

Tesis ini mengandungi maklumat keselamatan yang tinggi atau sangat penting kepada Malaysia seperti yang ditetapkan di bawah **AKTA RAHSIA RASMI 1972**.

*Perpustakaan hanya akan menerbitkan tajuk dan abstrak Tesis.*

**TERHAD**

Sila tandakan (√) pada **SATU (1)** daripada pilihan di bawah

Tesis ini mengandungi bahan-bahan yang sensitif secara komersial yang akan membatalkan perjanjian kontrak terdahulu dengan mana-mana organisasi/institusi.

Akses teks penuh kepada Tesis ini akan membahayakan perlindungan hak harta intelek masa hadapan (termasuk peluang untuk menerbitkan atau permohonan paten)

Tesis menggunakan sumber peribadi dan/atau mengandungi maklumat budaya yang sensitif yang telah diperolehi dengan syarat item tersebut dihadkan.

Tesis akan berstatus embargo daripada Bulan, Tahun hingga Bulan, Tahun.

*Perpustakaan hanya akan menerbitkan tajuk, abstrak dan pengenalan Tesis sebelum tamat tempoh embargo.*

**AKSES TERBUKA**

Tesis tersedia untuk diakses oleh orang ramai.

*Perpustakaan hendaklah menerbitkan teks penuh Tesis termasuk, jadual, rajah, lampiran dan maklumat tambahan lain.*

Disahkan oleh,

\_\_\_\_\_  
**(NAMA PELAJAR, TNR, 7)**

\_\_\_\_\_  
**(NAMA PENYELIA, TNR, 7)**

Alamat tetap

**ALAMAT  
TNR, 7  
PADAMKAN RUANG**

Tarikh: \_\_\_\_\_

Tarikh: \_\_\_\_\_

**\*\*** Sekiranya Tesis ini diklasifikasikan sebagai **SULIT** atau **TERHAD**, salinan perjanjian yang berkaitan dan/atau surat rasmi daripada pihak berkuasa atau organisasi yang berkenaan, yang menerangkan alasan bagi pengklasifikasian tersebut serta tempoh berkuat kuasa, hendaklah dilampirkan bersama Tesis ini.